

lage | location:

Wien, Österreich

Vienna, Austria

auftraggeber | client:

GPA-WBV
Hr. Ing. Hehenberger (+43 1 533 34 14)

GPA-WBV

beschreibung | description:

Eine Lückenverbauung im 16. Wiener Bezirk mit anspruchsvoller Architektur wurde im finanziellen Rahmen der Wohnbauförderung umgesetzt. Besonderes Merkmal des Wohnhauses ist seine silbergrau verputzte Straßenfassade. Hierbei handelt es sich um ein Wohnhaus mit 35 Wohneinheiten, hofseitigen Balkonen, Dachterrassen, Allgemeinschaftsauna, hofseitigem Garten mit Küchenspielplatz und einer Tiefgarage für 35 PKW wobei 28 Stellplätze als Doppelparker ausgeführt wurden.

The closure of a gap between buildings in the 16th district of Vienna with demanding architecture was realized in the financial framework of sponsorship for residential buildings. A particular characteristic of the residential building is its silver-grey plastered road façade.

This is a residential building with 35 housing units, balconies towards the backyard, roof terraces, public sauna, garden towards the backyard with kitchen playground and an underground garage for 35 cars including 28 double parking spaces.

leistungen | services:

Generalplanung inkl.
- Örtliche Bauaufsicht
- Baustellenkoordinator

*Design management for all site progress related trades
Site supervision and project management
Detailed design*

